
Referat_2017Referat for Generalforsamlingen i Stege Kabelnet  

Tirsadg den 25 april kl. 19.00 i Mønshallerne  
 
Johnny bød velkommen på grund af formandens sygdom.  
Jan Hansen blev valgt til Dirigent.  
Der var mødt 37 stemmeberettiged op til Generalforsamlingen.  
Formandens sygdom betød at næstformanden skulle fremlægde bestyrelsens beretning. 
 
Generalforsamlingen blev suspenderet for at Michael Juel kunne præsenterer Canal Digital´s forslag til 
valgfri TV.Der kom mange opklarende spørgsmål, omkring økonomi med mere.  
Bestyrelsen vil arbejde videre ordningen,og beslutningen omkring valgfri TV vil blive vedtaget på et 
kommende medlemsmøde. 
 
Næstformanden aflagde beretning. 
Beretningen blev enstemmigt godkendt. 
 
Kasseren fremlagde regnskabet der blev godkendt. 
 
Indkommende forslag 
Der fremlagde bestyrelsen forslag forslag til ændringer i vedtægterne. 
Ud over de fremlagte ændringer skal der ændres i  
§ 10 stk 2 til Stege Kabelnet. 
§22 stk 3 
De blev vedtaget 
Der skal en ekstraordinær generalforsamling til, der var ikke mødt nok stemmeberittige op ifølge vor 
vedtægter. 
 
Kasseren fremlagde budgettet for 2017 
Det blev taget til efterretning. 
 
Valg af bestyrelsesmedlemmer 
Tonny henriksen blev genvalgt 
Lis Drejer blev nyvalgt. 
 
Valg af supliant Per Lauersen  
 
Planrevision blev valgt til Revisor. 
 
Eventuelt 
Bestyrelsen takkede Jan for at være dirigent. 
 


